
ÅRSMELDING 2017 – HUSEBØKRINSEN BYGDELAG 
 

Styret  2017 : 

Leder :   Morten Bratshaug 

Husøkonom : Kirsten Husebø  
Kasserer:  Marianne H.Husebø  
Sekretær:  Liv Randi Øieren  
Styremedlem:  Roy Tore Skar 
Vara:   Arvid Husebø 
Vara    Rolf Husebø 
 

Kontigenten:  
Voksne   kr. 200,- 
Barn   kr. 100,- 
Familie   kr. 500,- 
 
Bygdelaget har bestått av 55 medlemmer i år. 
 

Kontingent Lyslaget:  
Hus   kr. 250,- 
Hytter    kr. 100,- 
De som holder  
Strøm til lampene kr. 100,- 
 
Det er avholdt 4 styremøter dette året.  

 
Året som har gått: 
Familiedag 
Tradisjon tro ble det arrangert tur til Husebøvatne langfredag.  

 
17.mai 
Rossland skolekorps spilte og toget gikk til Sætrevik i år. Ordfører holdt tale og det var bra 
oppmøte i fint vær. 17. mai leker og spill som vanlig for store og små. Sjøslaget hadde åpen 
kafe med middag, kaffe og flotte festkaker.  
 
Sommerfest 
Det ble ingen sommerfest da det viste seg at det var svært få i dugnadsgjengen i år. Styret 
besluttet å vurdere fest neste år å sette sammen en større dugnadsgjeng. 
 
 

01.oktober – Basar  
Bra oppmøte og mange fine gevinster. Salen i kjelleren i bruk for første gang.  
 



 

29.oktober – konsert 
Koret Navy Vocalis fra Håkonsvern Orlogsstasjon med musikalsk støtte fra Lena og Jan 
Ansgar Husebø. Fullt hus med 67 betalende. Gode tilbakemeldinger på at lokalene var godt 
egnet til kor og musikk og fullt i kjellerlokalene til kaffe og kaker.  

 
 18. november -Julebord 
Det var tradisjonelt julebord med 34 deltakere 

 
Nyttårsfeiring.  
Tradisjonell feiring med fakkeltog, gløgg, varm sjokolade og pepperkaker. 

 
Aktivitetsdag for barn og ungdom  
Den var planlagt i november med grilling, hesteskokasting og luftgeværskyting, men ble 
avlyst pga. storm. 

 
Status Nordavinden 
Det har vært jobbet godt med videre oppussing av kjelleren og vi har fått inn nytt kjøkken. 
Trapper innvendig er nyoppusset og utvendig trapp til kjeller er rehabilitert.  
 
Startet opp med utleie og utleieinntektene var på kr. 10700,- 

 
Midler fra salg av Skulehuset 
Vi har i 2017 hatt en forhandlingsprosess med kommunen i forbindelse med salget av 
Skulehuset. Vi har dokumentert over kr. 190 000,- investeringer og kostnader for bygdelaget 
de siste 16 årene. På bakgrunn av dette fikk vi til slutt utbetalt kr. 100 000. Midler som 
kommer godt med i forbindelse med oppgradering av Nordavinden. Vi har allerede satt i 
gang elektrisk arbeid.  
 

Fiberutbygging 
Bygdelaget har også jobbet med å få fiberutbygging fra sentral Kårbø mot Skjellanger. Vi var 
prioritert i området i kommunen sin søknad til Nkom, men fikk ikke midler i 2017. Det har 
også blitt jobbet direkte mot utbyggere men dette har ikke ført fram pga. høye 
utbyggingskostnader.  
 

 
 
 
 
 
 
   
 
 


